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Referat fra Bestyrelsesmøde i Kalø Golf Club 20 juni 2018 

 

1. Nyt fra kontoret 

Lynafleder på skur?  

Tages op i Baneudvalg. Michael rådfører sig hos P. Stokholm. 

Skal vi lave om på rettigheder for flex medlemmer, dette debatteres i medierne for tiden. 

Bestyrelsen mener ikke vi skal lempe på reglerne for disse, men der skal laves et mål-

rettet arbejde på at få dem i fuld kategori. 

Hækken på hul 6. Martin og Nikolaj mødes med Grundejerforeningen omkring reetable-

ring af et ordentligt hegn og oprydning af det der ligger der nu. 

Der må ikke længere klippes af husejere, det står vi for, men ejerne af husene skal beta-

le. Der hvor der er klippet lavest skal der genetableres i 4,5 meter igen. 

Grenå har udvidet deres sø betragteligt. Vi undersøger om vi kan få godkendelse til at 

gøre vores hul 8 bedre ved at grave ud til det vand der er. 

Pumperne skal skiftes, men det er ikke bydende nødvendigt nu, så vi udskyder det til det 

er strengt nødvendigt. 

 

2. Økonomi 

De første 5 måneder af 2018 udviser et overskud før afskrivninger på 448.000 mod bud-

getteret 485.000. 

Salget af greenfee er gået pænt frem i maj og ligger nu over budget. 

Bruttoavancen i cafeen viser fremgang, men der er fortsat behov for forøget fokus på 

cafeens indtjening herunder på niveauet for løn og andre omkostninger. 

 

3. Vejprojekt 

Par4 skal godkende planerne. Michael kontakter Gert Madsen. Herefter igangsættes ar-

bejdet. Drænarbejdet skal laves først, inden evt. belægning vedtages. 

 

4. Næste møde 

18 juli 2018 

 

Note: Bestyrelsesmedlemmer Per Plejdrup og Inger Sørensen vil have ført til referat at 

de stemte imod forhandlingsoplægget til ny kontrakt omkring shoppen. 


